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 „Dacă Mă iubește cineva, va păzi cuvântul Meu.   Cel ce nu Mă iubește nu păzește cuvintele Mele.”

Mari pericole și înşelări prin 
care sufletele oamenilor  
sunt pierdute
„Nu vă temeți, Eu am biruit lumea!” 

“Ca să ajungi la biruinţă, te sfătuiesc, nu te 
teme, nu te descuraja şi nu lepăda armele!”  
Sf. Nicodim Aghioritul

Interviul Părintelui Elpidie 
Vaianakis din 03.07.2022
 -Părinte, ați spus că supunerea 
omului lui Antihrist va avea loc în 
trei etape şi va fi ceva asemănător cu 
apostazia îngerilor. La ce vă referiți ?
 -În primul rând, să vedem ce 
le-a făcut Lucifer îngerilor, ca să 
înțelegem ce vrea acum să ne facă 
nouă, oamenilor.
    Lucifer, după cum știți, a fost un 
mare arhanghel al lui Dumnezeu și 
un conducător într-unul din cele zece 
cete de îngeri. La un moment dat a 
invidiat slava Fiului lui Dumnezeu și 
s-a hotărât să devină și el dumnezeu, 
ca să-I ia locul. Pentru a deveni 
conducătorul absolut al universului.
În decizia sa a încercat să 
ademenească cu promisiuni 
false, mulți alți îngeri. Așadar, cu 
promisiunea pe care le-a dat-o, că și 
ei vor deveni dumnezei și vor stăpâni 
împreună cu el toată creația, a 
convins un număr mare de îngeri să 
aibă încredere în el și să-l urmeze în 
marea apostazie față de Dumnezeul 
lor Creator.
    Toți acești îngeri au alungat din 

viața lor pe Duhul Sfânt, care până în 
acel moment a acoperit și a luminat 
existența lor îngerească și l-au urmat 
pe Lucifer.
    Imediat din îngeri luminoși și 
buni au devenit duhuri întunecate și 
rele. Au fost expulzați din împărăția 
Cerească și au căzut în locul oribil 
al iadului, care atunci a devenit 
reședința lor permanentă.
     Aceasta a fost prima mare 
apostazie de la Dumnezeu, făcută de 
către îngeri.
    Acum, în acești ani din urmă în care 
trăim, Lucifer prin fiul său satanic, 
Antihrist, vrea să provoace a doua 
mare apostazie de la Dumnezeu, 
care va fi făcută de această data, de 
către oameni.
    Antihrist va încerca cu false 
promisiuni înșelătoare pe care le va 
face oamenilor, să-i ademenească în 
planul său satanic.
    Le va promite că, cu ajutorul său 
și cu ajutorul inteligenței artificiale, 
oricine îl urmează, poate deveni un 
dumnezeu nemuritor pe Pământ, 
pe care îl va transforma într-un rai 
al său.

    Va aprinde prin multe căi și 
metode înșelătoare, trupeștile 
slăbiciuni omenești pentru o viață 
ambițioasă, iubitoare de argint și 
plină de plăceri și îi va invita pe 
toți oamenii să se bucure liber, fără 

nicio piedică, scrupule sau rușine, de 
toate plăcerile și desfătările trupești 
ale Pământului, oricât de păcătoase 
ar fi ele.
    Se va arăta oamenilor ca adevăratul 
mesia și salvator al oamenilor, care a 
venit să ne salveze și să ne elibereze 
de orice învinuire falsă, cum că vom 
fi pedepsiți și vom merge în iad, dacă 
vom face ceva contrar celor spuse de 
falsul Iisus Hristos.
   Va încerca să-i convingă pe toți 
oamenii că Sfânta Evanghelie a 
Domnului nostru Iisus Hristos 
și învățăturile Sale sunt ostile 
adevăratei bucurii și fericirii oferite 
de viața liberală și dezordonată, în 
care omul poate face ceea ce vrea și 
se poate bucura de viața sa, așa cum 
îi place.
    Va condamna presupusele 
interdicții morale crude și inumane 
pe care Hristos le cere creștinilor, 
motiv pentru care va propune 
anularea Sfintei Evanghelii și 
apariția noii sale evanghelii satanice.
    Profitând în acest fel de slăbiciunile 
trupești umane, va sugera și provoca 
o cădere morală de neînchipuit, 
astfel încât însuși oamenii, să alunge 
cu viața lor imorală neîngrădită, 
Duhul Sfânt din sufletele lor.
    Astfel, oamenii neacoperiți de 
protecția Duhului Sfânt, care 
le-a luminat și protejat sufletele 
nemuritoare, deja vor fi vulnerabili 
la atacuri demonice și o pradă destul 
de ușoară pentru ca Lucifer să-i 
transforme în «oameni-demoni».
    Adică, să mute (să transforme) 
sufletul lor, astfel încât [sufletul] să 
nu mai acționeze cu înțelepciune 
dumnezeiască, cu puterea Duhului 

Sfânt, ca, «chip al lui Dumnezeu», 
ci cu duhul său satanic, ca, «chip al 
satanei».
    Aceasta este marea apostazie a 
oamenilor de Dumnezeu.
    Prima apostazie a avut loc în cer, 
[care a fost făcută] de către Lucifer 
și de către îngeri, care au plecat de la 
Dumnezeu și L-au alungat pe Duhul 
Sfânt din existența lor îngerească.
    A doua apostazie va avea loc pe 
Pământ [și va fi făcută] de către 
oameni, când vor pleca de la 
Dumnezeu și vor izgoni Duhul Sfânt 
din sufletele lor.
    În prima apostazie, a sfinților 
îngeri, însuși Lucifer a predominat.
    În a doua apostazie, a oamenilor, va 
predomina, fiul lui Lucifer, Antihrist.
    În prima apostazie, îngerii au 
devenit demoni.
    În a doua apostazie, oamenii vor 
deveni oameni-demoni.
    Și în timp ce ținta lui Lucifer și a 
lui Antihrist va fi sufletul nostru 
nemuritor, aproape toate lucrările 
lor satanice vor fi făcute asupra 
trupurilor noastre.
    -De ce se vor face pe trupul nostru?
    -Pentru că trupul nostru este cheia 
necesară ca să ne domine sufletul.
    De aceea vrea să facă din trupul 
nostru un computer cu sistem 
de operare și număr personal, 
ca să-l conecteze la propriul său 
supercomputer, la «fiară», și astfel să 
ne poată controla pe deplin.
    Acesta este motivul pentru care 
acum, produce în secret diverși 
viruși periculoși, pentru a-i forța 
pe toți oamenii, să introducă în 
trupul lor produse farmaceutice 
controversate.
    Aceste preparate farmaceutice 
vor fi inițial vaccinuri, dar apoi, din 
cauza multor reacții, vor avea și alte 
forme. 
 
Continuare in pag. 2 >

CELE TREI ETAPE ALE 
SUPUNERII OMULUI  
LUI ANTIHRIST 
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“La Crăciunul anului 2006, cu trei ani înainte 
de moartea tatălui, (spune fiica lui) toți erau la 
casa fratelui. În lacrimi, părintele a spus: „Cine 
va avea curaj și înțelepciune și nu se va închina 
pentru a obține noua identitate, dacă își vede 
copiii flămânzi? Plângi bunului Dumnezeu să 
aibe milă de tine, că sufletele se vor pierde” 
Parintele Ioannis Kalaidis 

 “ESTE VREMEA 
MUCENICIEI... LUPTAȚI 
PÎNĂ LA CAPĂT, NU VĂ 
TEMEȚI...PREGĂTIȚI-VĂ 
DE MUCENICIE” 
Pr. Iustin Pârvu

În interiorul acestor presupuse 
preparate terapeutice vor fi 
nanoparticule de ultra-înaltă 
nanotehnologie.
    Aceste nanoparticule vor fi 
mecanisme robotice microscopice, 
al căror scop va fi acela de a modifica 
și transforma trupul uman într-un 
nou trup uman mutant.
    Lucrarea lor va fi triplă. Unele 
mecanisme robotizate vor deveni 
materialele potrivite, cu care va fi 
realizat noul trup uman mutant, 
astfel încât să funcționeze ca un 
transceiver, la fel ca un telefon mobil.
    Alte mecanisme robotice vor 
funcționa ca niște tehnicieni 
pricepuți pe ADN-ul uman, 
pentru a-l transforma treptat 
într-o componentă funcțională 
numerotată a inteligenței artificiale.

   Și în ultimul rând, alte mecanisme 
robotice vor asigura ca trupul uman 
deja mutat (transformat), să se 
conecteze la computerul principal 
al statului lui Antihrist, celebrul 
«FIARĂ».
    Întregul plan satanic se va realiza 
în trei etape, cu care se va finaliza 
supunerea omului, la duhul satanic 
al lui Antihrist.
    -Care sunt aceste trei etape?
    -În prima etapă, tuturor oamenilor 
li se va acorda un număr personal, cu 
care statul lui Antihrist ne va localiza 
ușor și imediat, oriunde ne-am afla.
    Acest număr va fi numărul 
personal al existenței noastre. 
Fără el nu vom exista. Va fi ceva 
asemănător cu numărul pe care ni-l 
dă urbanismul, atunci când urmează 
să construim o casă.

    Se va asemăna cu numărul nostru 
personal de mobil, doar că acum 
acest număr va fi în interiorul 
trupului nostru.
    Totodată, în această primă etapă, 
va începe alterarea și apoi mutația 
trupului uman într-un «sistem de 
operare», ceva asemănător unui 
computer.
    În a doua etapă toți oamenii, ca un 
sistem de operare numerotat, se vor 
conecta cu computerul central al lui 
Antihrist, cu «fiara».
     Scopul principal al conectării este 
ca «fiara» să detecteze frecvențele 
fiecărei persoane și să le analizeze.
    Adică, să citească și apoi să 
analizeze gândurile, intențiile și 
sentimentele persoanei respective.
    În a treia etapă se va finaliza 
sincronizarea totală a omului deja 

identificat și conectat cu inteligența 
artificială a «fiarei» și a statului lui 
Antihrist.
    În timpul acestui proces de 
sincronizare, vor fi șterse toate 
frecvențele personale particulare 
ale individului care alcătuiesc 
personalitatea sa, cum ar fi 
gândurile, sentimentele, dorințele 
și multe altele, și se vor impune 
frecvențe noi, străine acestui individ.
    În această a treia etapă, Antihristul 
și colaboratorii săi satanici, vor putea 
deja să sincronizeze frecvențele 
fiecăruia dintre cetățenii lui, cu 
alegerile sale satanice.
Cu a treia etapă avem deja momentul 
definitoriu în care omul încetează să 
mai fie om și devine un număr în cea 
mai îngrozitoare închisoare deplină 
a lui Lucifer și a fiului său, Antihrist.

Despre 
vaccin

Părintele Elpidie, om cu viață 
sfântă, despre care Pr. Iustin 
Pârvu a spus că va fi luminătorul 
lumii în vremurile din urmă, 
vorbește despre pericolul 
vaccinurilor: „Niciodată nu se vor 

opri până nu vor introduce toate 
cele șapte vaccinuri. Deci cred că 
prin toate aceste intervenții ale 
satanei în corpul nostru, prin 
toate aceste vaccinuri, o parte din 
populație va muri, o altă parte se 
va îmbolnăvi, iar a treia parte, din 
păcate, va fi modificată... Deci vom 
avea o mutație umană terifiantă, 
care îl va face pe om mai mult 
umanoid, decât om. Mai mult 
umanoid, decât om! Să nu uitați 
acestea! Atunci se vor întâmpla 
multe lucruri. Boala mondială 
va fi consecința acestei vaccinări, 
dar și încă ceva nou care va urma, 
care va avea legătură cu ceea ce 
vor introduce în corpul nostru 
(nanoparticule, oxid de grafen). 
Există deja în noi, și vor introduce 

și mai multe, care va avea o 
legătură absolută cu internetul 
modificat. Așa cum avem un om 
modificat genetic, vom avea un 
internet modificat. Internetul 
va cădea, se va opri într-o zi, din 
diverse cauze false, pentru a se 
pregăti prin aceasta o relație 
bidirecțională între om și internet, 
prin intermediul acelor substanțe 
care au trecut în trupurile noastre. 
Acest internet va putea să ne 
controleze viața. Vom fi controlați 
prin intermediul internetului, 
acesta ne va dirija prin ceea ce au 
introdus în noi, iar noi vom face ce 
vrea el. Atunci oamenii vor intra 
într-o mare închisoare mondială, 
fără precedent, care nu poate fi 
controlată.“ 

 “Ca să ajungi la 
biruinţă, te sfătuiesc, nu 
te teme, nu te descuraja 
şi nu lepăda armele!” 
Sfântul Nicodim Aghioritul    

 “Astăzi trăim în 
timpurile când pe lângă 
poruncile lui Dumnezeu 
transmise nouă de Sfinții 
Părinți prin Evanghelie, 
ne este dată încă o 
poruncă, transmisă prin 
Apocalipsă: Să nu fim 
părtași sistemului lui 
Antihrist”  
ierod. Avelie Semionov   
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Din interviul Pr. Elpidie 
Vaianakis din 03.07.2022
Pentru a câștiga [sufletul], trebuie să 
câștige mai întâi trupul nostru, astfel 
încât să-l poată muta, să-l controleze 
și să-l distrugă.
    Satana distrugându-ne trupul, 
care este templul sufletului nostru, 
ulterior ne poate cuceri cu ușurință 
sufletul.
    De aceea, cel care intervine în 
trupul omenesc (prin vaccinare) 
pentru a-l altera sau distruge, 
stricând astfel relația armonioasă 
care există între trup și suflet, se 
opune direct lui Dumnezeu și hulește 
pe Duhul Sfânt.
     Cu toate acestea, blasfemitor 
(hulitor) împotriva Duhului Sfânt nu 
este doar cel care va interveni pentru 
a muta trupul uman.
    Blasfemitor este și omul acela, care 
va permite, prin propria sa decizie și 
alegere, să transforme trupul său în 
altceva, decât ceea ce Dumnezeu l-a 
creat să fie.
    Este o mare blasfemie împotriva 
Duhului Sfânt, atunci când îi 
permitem lui Lucifer și slujitorilor săi 
satanici să altereze și să ne modifice 
trupurile în altceva decât ceea ce 
Dumnezeu le-a creat.
    Din nefericire, lucrarea diabolică 
de alterare și mutare a ADN-ului 
uman a început.
     Un număr destul de mare de 
oameni de știință din diverse ramuri, 
cu mari cunoștințe științifice, dar 
loiali lui Lucifer și planurilor sale 
satanice, lucrează non-stop pentru 
a realiza în prima fază, descifrarea 
completă a ADN-ului uman.
    Scopul lor este să găsească toate 
acele secrete, prin care este controlat 

fiecare element al sufletului și 
trupului nostru, pentru ca apoi, să 
poată controla complet întregul om.
    -Când spuneți să-l controleze pe 
om, la ce vă referiți?
    -Să controleze prin [intermediul] 
trupului nostru: gândurile, 
sentimentele, deciziile și, în general, 
orice formă de energie umană, astfel 
încât să le facă pe toate acestea, 
să acționeze ulterior, conform 
propriilor lor alegeri satanice.
   Bineînțeles, pentru a realiza acest 
lucru au nevoie și de mijloacele 
tehnice adecvate cu care să ne 
controleze trupul și sufletul.
    -Au găsit acest mijloc tehnic?
    -Din păcate, l-au găsit. Sunt 
«undele radio» sau «frecvențele 
radio» sau «frecvențele», așa cum 
mai sunt numite.
    Acestea sunt una dintre cele mai 
importante descoperiri ale omului 
pe care s-au bazat multe mari 
invenții moderne.
    Pentru prima dată, știința a realizat 
într-un timp atât de scurt, pe baza 
acestei mari descoperiri, atât de 
multe invenții și aplicații importante.
    Radioul, televiziunea, telefonul, 
sateliții și o multitudine de tehnologii 
medicale importante se bazează pe 
«frecvențele radio».
   Aparatele noastre medicale bine-
cunoscute, precum «ecograful» și 
«RMN-ul» care sunt adesea folosite 
în diagnosticarea anumitor boli, se 
bazează pe «frecvențe».
    Oamenii de știință spun că, totul 
are propria sa frecvență specifică.
    Această mare descoperire este 
folosită în prezent de Lucifer, prin 
propriii săi oameni de știință, 
pentru a realiza ceea ce era aproape 

imposibil până acum.
    Și va realiza acest lucru prin cel 
mai simplu și mai comun mod. Prin 
a ne face un telefon mobil al lui.
    Telefonul mobil este în prezent, 
fără nicio îndoială, cea mai utilă și 

necesară tehnologie pentru om. Este 
o parte integrantă a vieții noastre. 
Nu există azi persoană care să nu 
aibă telefon mobil.
    Pe lângă faptul că este un mijloc 
de comunicare necesar, utilizarea sa 
este necesară și într-o gamă largă de 
obligații sociale, precum băncile și 
serviciile publice.
    Telefonul mobil a devenit atât de 
necesar încât fără el parcă nu poți 
trăi, ca și cum nu ai exista.
    Cu toate acestea, cu un telefon 
mobil în mână nu te poți ascunde 
nicăieri. Cu numărul tău personal 
de telefon mobil, cineva te poate găsi 
oriunde te-ai afla. Numai dacă nu îl 
avem la noi, nu putem fi găsiți.
    Invenția telefonului mobil l-a 
inspirat pe Antihrist, care vrea să 
ne facă pe toți un telefon mobil al lui, 
astfel încât să ne găsească și să ne 
controleze în orice moment.
     -Cum poate Antihrist să facă din 
trupul nostru, un telefon mobil?
    -Pentru a realiza acest lucru, există 
doar un mod dublu.
    Să introducă în trupul nostru 
numărul de telefon mobil și să ne 
facă trupul, ceva asemănător cu 
dispozitivul mobil și cu «sistemul de 
operare» al acestuia.
    Astfel, detectarea omului nu se va 
mai face de la un dispozitiv extern, ci 
de propriul nostru trup!
În acest punct începe marea dramă a 
întregii omeniri.
    Antihrist, cu ajutorul științei 
medicale și a inteligenței artificiale, 
va convinge prin mijloace înșelătoare 
pe toți oamenii să introducă în 
trupurile lor, fie prin voință, fie 
prin constrângere, niște presupuse 

preparate vindecătoare.
    Aceste preparate vor avea în ele 
materiale specializate de înaltă 
nanotehnologie, cu ajutorul cărora 
va avea loc conversia ADN-ului 
uman într-un sistem de operare, 
precum un computer.
    Antihristul împreună cu oamenii 
săi de știință vor fabrica la început în 
secret viruși artificiali, pe care îi va 
răspândi simultan în întreaga lume.
    Va crea mai întâi epidemii 
artificiale și apoi pandemii induse, 
pentru a provoca frică de moarte, la 
nivel mondial.
    Atunci, toată mass-media 
controlată de el, va îndemna pe toți 
oamenii să introducă de bunăvoie, 
sau chiar involuntar, în trupurile 
lor așa-zisele preparate terapeutice 
propuse de el, cu care trupul uman 
se va transforma într-un sistem 
funcțional.
    Se va crea un sistem nervos tehnic 
paralel, care va fi centrul și baza 
sistemului de operare tehnic uman.
   La început va afecta, apoi va 
coexista și în cele din urmă va 
domina sistemul nervos de bază al 
omului nou mutant.
     Va coopera perfect și bidirecțional 
cu neuronii creierului uman și va 
controla complet mintea și trupul 
omului mutant.
    Va suferi, ca toate telefoanele 
mobile, upgrade-uri regulate, pentru 
a obține cea mai bună performanță a 
sistemului.
    Trupul nostru va funcționa la fel 
ca un telefon mobil și va fi conectat 
prin satelit la super-computerul 
central al Antihristului, așa numitul 
«FIARĂ».
    Omul nu va mai fi un «om», așa 
cum îl cunoaștem, ci un «robot 
umanoid» demonic.

    

MĂȘTILE: 
O CRIMĂ 
ÎMPOTRIVA 
UMANITĂȚII 
ȘI UN ABUZ 
ASUPRA 
COPIILOR

Dr. Margarite Griesz-Brisson 
este neurolog și neurofiziolog 
cu doctorat în farmacologie, 
c u  i n t e r e s  s p e c i a l  î n 
neurotoxicologie, medicină 
de mediu, neuroregenerație și 
neuroplasticitate. Iată ce spune ea 
despre măști și efectele acestora 
asupra creierului nostru:
„Respirarea aerului nostru expirat 

va crea fără îndoială o deficiență 
de oxigen și o intoxicație cu dioxid 
de carbon. Știm că creierul uman 
este foarte sensibil la lipsa de 
oxigen. Există celule nervoase, de 
exemplu, în hipocamp, care nu pot 
supraviețui mai mult de 3 minute 
fără oxigen. Simptomele acute 
sunt dureri de cap, somnolență, 
amețeli, probleme de concentrare, 

încetinirea timpului de reacție – 
reacții ale sistemului cognitiv.
Cu toate acestea, atunci când 
aveți lipsă cronică de oxigen, toate 
aceste simptome dispar, pentru că 
vă obișnuiți. Dar eficiența dvs. este 
afectată și insuficiența de oxigen 
din creier continuă să progreseze.”
Vezi articolul integral 
https://bit.ly/3ick9Ay

ÎN CE MOD VA 
SUBJUGA ANTIHRIST 
UMANITATEA
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“La timpul 
instalarii lui 
Antihrist totul 
va fi electronic. 
Tuturor le vor da 
numere, cărți de 
plastic și nu vor 
exista bani.”     
Pr. Nicolae Ragozin

“Antihrist va ocupa scaunul sănătății... Este o gripă care va 
veni. Va arăta ca o gripă. O boală fabricată. Vă recomandăm 
să evitați orice fel de vaccinare. Cei care nu sunt vaccinați vor 
fi „izolați” (Vorbește în 2007) ”.   Pr. Savvas Achilleos †

“Scopul guvernării 
lumii în acest 
moment este 
de a demoniza 
ființele umane și 
de a dezintegra 
contactul uman cu 
Dumnezeu. „Este o 
încercare de a face 
societatea „robot””.   
Sfântul Pr. Justin Pãrvu

“Prin tăcere 
îl trădăm pe 
Dumnezeu”.   
Sfântul Grigorie Teologul

Sf. Paisie: „Numărul acesta este al 
lui antihrist și în niciun caz omul nu 
trebuie să primească acest buletin 
electronic. Chiar și cardurile de 
credit nu trebuie să le primim, 
pentru că în spatele liniei magnetice 
negre pe care o au, se află codul și 
sistemul grafic cu numărul 666. 

Acestea însă nu se văd cu ochiul 
liber, doar computerul electronic 
le poate citi. Tu să iei seama bine și 
să nu fi atras de ceea ce zice unul și 
altul, pentru că fiecare este liber să 
zică ceea ce dorește, însă noi trebuie 
să ne supunem auzul nostru doar 
voinței lui Dumnezeu și învățăturii 
aflate în Sfintele Scripturi.“ 

Parintele Tavrion (1970) indemna 
: ,,Vorbește cu curaj. Nu te speria! 
Dacă te sperii, o să pierzi harul. O să 

fiți obligați să luați de bunăvoie sau 
o să vă silească să luați documente 
noi, să vă angajați cu ele, dar 
niciodată – țineți minte,gândul 
vostru s-ar putea să fie: eu o 
să accept la început, iar după 

aceea Dumnezeu știe! Niciodată! 
Acceptați numai acest mic pas și 
veți pierde totul pentru totdeauna 
și fericirea va pleca! De aceea, 
nu trebuie să existe nici un fel de 
compromisuri față de autorități. 
Prin acești oameni va lucra șarpele 
iadului.Nu vă temeți, pentru că 
Dumnezeu are nevoie de oameni 
curajoși. Nu îi iubește Duhul Meu 
pe cei cu suflete mici și fricoase. 

Despre Actele cu cip și 
despre rădăcina sistemului 
antihrist CNP-ul: 

Uniunea 
Europeana 
demarează 
sclavagismul 
Cristian Terheș, singurul român 
care nu a votat noua legislatie 

europeana cu privire la reducerea 
carbonului, avertizează: „Începe 
sclavagismul!”“…Pe scurt: se 
vor impune „cote de carbon”, se 
va suprataxa totul, firmele vor 
fugi din UE, va scadea numarul 
de locuri de munca, mancarea, 
energia si combustibilul se 
vor scumpi exponential iar 
oamenii vor saraci si mai 

mult. Iar asta pentru ca niste 
irationali vor sa impuna propria 
ideologie neomarxista asupra a 
450.000.000 de oameni.Cand 
preturile vor urca si mai mult, sa 
va uitati la aceste propuneri si la 
voturile date in favoarea lor…”

Detalii aici  
https://bit.ly/3yA9VE5

Despre 
marele război 
O profeţie a Sfântului Paisie 
Aghioritul din anii 1991-
1992: indică faptul că cel 
de-al treilea război mondial 
va fi unul devastator. 

„Din cauza acestei conflagraţii, 
foarte mulţi oameni îşi vor pierde 
vieţile. Războiul care va izbucni va 
fi mondial. Se va vărsa mult sânge. 
Marile oraşe vor deveni ruine.“ 
. Rugați-vă neîncetat! Turcia va 
fi căsăpită de ruși și sfâșiată. Cei 
care vor participa la acest război 
se vor pierde.“Mesajul recent și 
pe scurt al părintelui Elpidie aflat 
în vizită în România... “Antihrist 

vrea să devină conducătorul 
mondial, dar Dumnezeu nu îl 
va lăsa încă, vă intarzia acest 
lucru. Dar de furie, acesta va 
crea distrugeri la nivel mondial, 
va crea boli făcute de el însuși 
ca voi să luați medicamentele 
(pastile, vaccinuri) propuse de 
el care vă vor schimba ADN-ul. 
Al doilea lucru pe care îl va face, 
va fi distrugerea agriculturii, 
va fi foamete produsa de el, ca 
să mâncați alimentele otrăvite 
propuse de Antihrist. Se va folosi 
de cea mai înaltă tehnologie 
pentru otrăvi alimentele, aerul, 
trupul vostru, dar dacă vă veți 
spovedi, împărtăși, bea agheasmă 
și veți face semnul crucii peste tot 
ce veți mânca și bea Dumnezeu 
va anula otrava din acestea, așa 

cum martirii în vechime făceau 
cruce peste ce era otrăvit și nu li se 
întâmpla nimic. A treia metodă, 
va fi distrugerea economică 
a tuturor statelor. Vor fi luate 
casele celor care le-au luat cu 
împrumut, vor crește prețurile la 
toate cele necesare traiului zilnic. 
A patra metodă, va fi lipsa energiei 
electrice, a gazului, a petrolului, a 
apei. Mașinile vor fi aliniate în fața 
casei fără a putea fi folosite. Apele, 
o parte vor fi otrăvite, o parte vor 
seca. Dumnezeu îngăduie lipsa 
apei pentru ca noi nu știm să 
mulțumim pentru mâncarea care 
o primim, pentru apă, toate ni se 
par că ni se cuvin de la sine. Dar nu 
este așa. Apoi va veni razboiul. A 
cincea fază. Vor fi folosite frecvențe 
(tehnologia 5G) de către Antihrist 

ca să cedam. Dar cel care îl va 
iubi puternic pe Dumnezeu și pe 
aproapele, și s-a demonstrat prin 
știință că neuronii oamenilor care 
iubesc puternic nu pot fi controlați 
sau influențați din exterior. 
Spovediti-vă și împărtășiți-vă 
cât mai des! Agheasma va 
înlătura boala din corpul vostru. 
Rugăciunea oamenilor ajunsă 
la Dumnezeu va face ca razele 
Sfântului Duh să vină în sufletele 
noastre și în trupuri.

 “Desfrânarea și 
lipsa de rușine, ca 
și înainte de potop, 
vor fi semnul 
sfârșitului. ”  
Pr. Nicolae Ragozin
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  Un Mare pericol, care vine peste 
omenire, este tehnologia 5G, care 
va radia oamenii de peste 100 de 
ori mai mult decât 4G. Deja, în 
multe orașe, pomii sunt crestați 
până la trunchi, deoarece lemnul 
preia din radiațiile emise de 
multele antene puse pe blocuri 
și pe clădiri. Se pun antene 5G 
în stâlpii de iluminat cu leduri. 
Sănătatea oamenilor va fi pusă 
în pericol. 

Declarația unui american Sacha 
Stope despre 5G: m-am întâlnit 
cu biologi moleculari și celulari, 

cu microscopiști ai sângelui, cu 
experți în dezvoltarea armelor, 
activiști din prima linie, și 
cercetători și toate poveștile pe 
care le aud de la acești experți 
și învățați, conduc către același 
lucru. 5G este aproape cu 
certitudine JOCUL FINAL.

Este un eveniment de extincție, 
adus în casele noastre, pe 
stradă, în celule și ADN, în 
corpurile noastre umane. Este o 
amenințare așa de periculoasă, 
că este aproape imposibil să-mi 
imaginez, dar apoi să descriu 

când semnalele 5G vor fi active 
vor intercepta o mulțime de 
satelițicare sunt geostaționari, 
orbitând deasupra suprafeței 
Pământului, și milioane de 
antene de la suprafață vor 
recepționa acele semnale. Iar 
apoi vor împrăștia semnalele 
în sute și sute de milioane de 
diferite sisteme de micro-antene, 
instalate în luminile stradale și 
chiar și în casele dumneavoastră 
de care, apropo, nu sunteți 
conștienți.

Pericolul tehnologiei 5G

Pentru o dreaptă informare, urmăriți:
www.ortodoxinfo.ro

Cărți foarte importante care ne ajută să înțelegem mai bine 
vremurile actuale, şi să ne cunoastem credința noastră mai 
bine : Străjierii Ortodoxiei,Apostazia si Antihristul,Staretii 
despre Vremurile din urmă,Mântuirea păcătoşilor de Agapie 
Criteanul,Viața dupa moarte de Arh. Serafim Alexiev.

Indemn de 
la pustnicul 
Zosima
„Criza economică, foamea, 
pierderea a sute de mii de locuri 
de muncă, neplata integrală 
a salariilor, a pensiilor, a 
medicamentelor compensate, 
pierderea a sute de mii de case 

şi a multor maşini achiziţionate 
în leasing, fără a li se restitui 
banii plătiţi, patimile şi păcatele 
vor scoate milioane de români 
în stradă, având loc acest mare 
măcel în România. Îndrumăm 
pe creştinii noştri să meargă la 
Biserică şi la Sfintele Mănăstiri, să 
se roage pentru pace şi mântuire, 
să postească, să se spovedească 
şi să se împărtășească şi să nu 
participe la aceste revolte. Sunt 

Părinţi care spun că România 
va fi atât de distrusă, încât nu va 
mai prezenta interes pentru a fi 
angrenată de marile puteri, care se 
vor confrunta după puțin timp în 
cel de-al III-lea Război Mondial, 
care va începe prin atacul 
armatei ruse asupra Turciei şi 
strâmtorilor Dardanele şi Bosfor. 
(Pustnicul Zosima de la Rarău) 

Despre 
Antihrist: 
Părintele Justin Pârvu: „Antihrist 
este pe teren şi lucrează, mai 
rămâne momentul încoronării lui.” 

Poate mulți nu ați auzit până 
acum de antichrist; despre acesta 
ne avertizează Apocalipsa, Biblia. 
Acesta este dușmanul de moarte 
al lui Hristos, care se va naște 
dintr-o femeie preadesfrânată și 
va fi foarte înșelător, deoarece prin 
el va lucra puterea diavolească, 
va fi înscăunat în templul din 
Ierusalim, pentru care deja s-au 
dat semnături să fie reconstruit.

Sf. Paisie Aghioritul: „Semnul că se 

apropie împlinirea prorociilor va 
fi dărâmarea templului lui Omar 
din Ierusalim. Îl vor dărâma, ca să 
rezidească Templul lui Solomon. 
În cele din urmă, sioniştii îl vor 
aşeza acolo pe antihrist ca Mesia. 
Dar, pentru a-l putea încorona pe 
antihrist, ei trebuie să formeze 
un nou guvern mondial, o nouă 
religie, numită ecumenism, prin 
care ei vor uni toate religiile în 
minciună, și nu în Adevărul 
Ortodoxiei. Această nouă religie 
înșelătoare va fi condusă de către 
papa, care face apostolat în lume, 
pentru a-i înșela, dacă se poate, și 
pe cei aleși.“ 

S f . Io a n  M a x i mo v ic i :„ E l 
(antihristul) va crea condiții 
de viață Bisericii, îi va îngădui 

să slujească, va promite că va 
construi biserici splendide, cu 
condiția recunoașterii lui ca 
ființă supremă și ca lumea să 
i se închine. Va fi o apostazie 
generală și, pe deasupra, mulți 
episcopi vor trăda credința, iar ca 
justificare, vor arăta spre starea 
strălucită a Bisericii. Căutarea 
compromisului va fi atitudinea 
caracteristică a oamenilor. 
Fermitatea mărturisirii va 
dispărea. Oamenii vor căuta cu 
asiduitate să-și motiveze căderea, 
iar răul, ca o moleșeală malignă, 
va susține această stare generală. 
Oamenii vor avea obișnuința 
lepădării de dreptate, a dulceții 
compromisului și a păcatului.“

Variola 
maimuței sau 
a minciunii?
 Medic din Hong-Kong avertizează 
că Variola Maimuței se datorează 
efectelor vaccinării anti-covid. 
Așa cum acest medic demască 
minciuna cu Variola Maimuței, tot 
așa, și noi trebuie să luăm exemplu 
ca să devenim cu adevărat oameni 
buni, iar acolo unde suntem - să 
demascăm minciuna, trădarea, și 
să combatem normele ilegale. 

“Avem nevoie 
íntodeauna de 
râvnă şi să fim 
gata chiar de 
moarte. Cãci 
nu vom primi 
Împărăția 
cerurilor altfel 
decât prin 
cruce.”
Sfântul Ioan Gura de Aur

“Ferească Dumnezeu 
să trăiești în timpul 
lui Antihrist. 
Ferească Dumnezeu 
sa-l vezi cu ochii.”  
Pr. Nicolae Ragozin
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  ATENȚIE! 
Planul este ca toate vaccinurile 
de acum incolo sa fie tratamente 
genetice, sa schimbe genomul 
uman si sa ne umple trupul de 
metale grele. Nimeni nu va mai 
accepta vaccinul covid, de aceea 
vin cu altceva, o noua găselniță. 
     Vor sa oblige mai nou vaccinarea 
împotriva rubeolei,rujeolei,orion 
..care și acestea vor conține ARN. 
  Un domn anonim  marturiseste: 
E adevărat. O doamna de la DSP 
mi-a spus ca toate vaccinurile, gen 
antigripal vor fi cu ARN mesager.
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Purtarea măștii 
în Biserică și 
evitarea sărutării 
libere a icoanelor 
și moaștelor 
reprezintă 
HULĂ împotriva 
SFÂNTULUI 
DUH 

Profesorul universitar de Teologie 
Nikolaos Xionis : „Cei ce poartă 
măști în biserici, cei ce se 
împărtășesc cu linguriță de 
unică folosință sau cu lingurița 
dezinfectată, cei ce evită 
sărutarea Sfintelor Moaște 
și a Sfintelor icoane, cei ce 

evită să primească SfinteTaine 
sau evită “aglomerările” din 
biserici deoarece le consideră 
căi de infectare cu Covid sunt 
fariseii contemporani.

Ei hulesc Sfântul Duh iar 
hula este un păcat de neiertat. 
Ei cred că “aglomerările” 
din biserică sunt simple 
adunări umane, ei nu trăiesc 
duhovnicește, ei se leapădă de 
Hristos, ei își pun nădejdea 
în înțelepciunea umanistă, 
resping înțelepciunea 
și puterea Harului lui 
Dumnezeu și tăgăduiesc prin 
comportamentul lor puterea 
Harului lui Dumnezeu.

Ei sunt hulitori căci consideră 
credința și experiența Harului 
trăită în Biserică ca fiind o 
concepție antiștiințifică și 
contra realității! Negarea 
Dumnezeirii este un act 
demonic!”, afirmă Profesorul 
de Teologie Nikolaos P. Xionis 
într-o filmare devenită virală 
(video mai sus), transmisă 
de pagina de FB și grupul de 
Telegram Iubim Ortodoxia.

Alertă mondială. 
Val de decese în 
țările cu peste 
80% vaccinați 
 
Datele statistice oficiale de 
la nivel mondial arată că 
pandemia a trecut doar în țările 
care și-au vaccinat foarte puțin 
sau deloc populația. În rest, 
statele cu procente de peste 
80% vaccinați se confruntă, 
în plin sezon cald, cu un val 
de infectări, spitalizări și 
decese, despre care autoritățile 
preferă să nu comenteze în 
acest moment. Situația este 
însă dramatică, iar un semnal 
important este dat de încetarea 
îndemnurilor la vaccinare, chiar 
și din partea OMS.

Stoparea narativului legat de 
necesitatea vaccinării întregii 
populații a globului este cât se 
poate de suspectă. Până și OMS, 
foarte guraliv și agresiv în a 
impune vaccinarea anti-Covid, 
a scos subiectul de pe agendă, 
concentrându-se acum pe 
maimuța variolei.

Detalii aici  
https://bit.ly/3yyhav9

Mesajul Părintelui 
Justin Pârvu de 
Adormirea Maicii 
Domnului 2022: 
„Toți românii 
să se întoarcă 
în Țară! Nici un 
român să nu 
mai părăsească 
România!” 
 
Am primit relatarea unor 
mărturii privind un mesaj 
puternic venit chiar la 
Mănăstirea Petru Vodă în 
preajma marii sărbători a 
Adormirii Maicii Domnului 
2022 prin doi fii duhovnicești 
ai Părintelui Justin Pârvu, 
cărora vrednicul de pomenire 
Duhovnic al Neamului le-a 
apărut în vis transmițindu-le 
cu claritate următorul apel 
răspicat:

„Toți românii să se întoarcă 
în Țară! Nici un român 
să nu mai părăsească 
România!”

Ne facem datoria de a transmite 
la rândul nostru acest mesaj ca 
atare.

Treziți-vă, 
frați români, 
până nu-i prea 
târziu!
Nu mai aveți acces la Sfânta 
Spovedanie, nu vă mai faceți 
vreme de Sfânta Împărtașanie, 
nu aveți bucuria vieții cum o au 
cei care trăiesc întru Hristos. 
Veți avea bucuria plăcerilor, 
a sexualitătii, a ispitelor și 
patimilor trupești, dar nu bucuria 
întru Hristos. Bucurii trupesti, 
orizontale, care se consumă 
într-o zi, și nu bucurii veșnice, 
verticale, axate pe Hristos. 
Treziți-vă! Sunteți tineri și nouă 
ne e milă de ce se va întâmpla 
cu țara asta care se cheamă încă 

România. Vreți să mai rămână 
România Românie? Întoarceți-vă 
la ortodoxie, la Biserică, la 
ținută morală decentă, cinstită a 
românilor dintotdeauna.

Neamurile creștine trebuie să 
rămână. Iar creștinii trebuie 
să fie la locul lor, echilibrați, 
serioși și sa nu se dezlipească 
pentru nimic în lume de 
pământul străbun în care i-a 
născut Dumnezeu. De ce există 
tentația de a pleca în altă țară? 
Credeți că, afară de Dumnezeu, 
ne vrea cineva din lume? Cine 
își pune nădejdea în Răsărit și 
Apus se înșeală amarnic. Numai 
în Dumnezeu, în smerenia, 
răbdarea și credința părinților 
noștri, a românilor dintotdeauna, 
ne putem pune speranta. Nu 

ne-au scos de aici nici turcii, nici 
tătarii, nici rușii, nici nemții, nici 
austro-ungarii, si nici de-acum 
înainte nu ne va scoate nimeni. 
Doar Dumnezeu, dacă ne vom 
îndepărta de El. Așa că, treziți-vă, 
luați aminte și, cot la cot cu 
preoții, cu călugării, treceți la 
post, la rugăciune, la spovedanie. 
Așa trebuie să fie o țară creștină 
care poartă Crucea de două mii 
de ani. Treziți-vă, frați români, 
până nu-i prea târziu! Ori creștini 
buni, ori pierim! Luați aminte ce 
vă spun: numai Dumnezeu din 
cer ne salvează. Priviți în sus, 
fraților, nici într-o parte, nici în 
alta! Fericirea noastră este să 
rămânem aici, unde ne-a născut 
Dumnezeu, cu Hristos în brațe și 
în brațele lui Hristos! 
Părintele Ioanichie 

Statul 
impotriva 
poporului 
O noua actiune a statului 
impotriva poporului pe care il 
pregăteşte pentru un nou genocid 
dar cu mult mai dur. Tratatul 
prin care OMS devine primul 
Minister Global al Sănătății 
în viitorul Guvern Mondial. 
Semnează și Klaus Iohannis! 
(document) Medicii din Georgia 
cer ieșirea țării din OMS! Astăzi 
au protestat la Ministerul 
Sănătății. Medicii spun că OMS 
„vrea să facă oameni cobai.” 

Detalii aici  
https://bit.ly/3ntt30d
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Moderator 
România 
TV vorbind 
despre 
planurile 
diabolice ale 
globaliștilor 
de la Davos

Poate printre ultimii moderator 
integri din România – angajatul 
RTV Dragoș Bistriceanu – 
demască planul de “resetare” al 
celor de la Davos de a ne cipa copiii! 
P l a nu l  l o r  nu  s e  v r e a 
implementat peste noapte, ci e 
începutul implementării încă 
din instituții, școli, facultăți, 
institute științifice – a acestor 
noțiuni transumaniste ce vor 
să unească tehnologia cu omul! 

Numai un om normal înțelege 
riscurile acestei “noi orânduiri” 
pe care o vor sataniștii, astfel 
că dacă s-a spus că “între 
2016 - 2026 oamenii vor 
deveni cipați!”, se subînțelege 
că Plandemia a fost pretextul 
perfect pt a cipa umanitatea. 
Reveniț i-vă d in nebunia 
ascultării oarbe față de sistem, 
și schimbați-vă viața în bine! 

t.me/AG_RealEducation

Dacă v-ați 
vaccinat 
deja, nu 
disperați, 
căiți-vă!
Cei care s-au vaccinat și nu au 
cunoscut riscurile vaccinului îi 
anunțăm că se pot încă întoarce 
cu pocăință la Dumnezeu şi încă 
nu este totul pierdut. Aceasta 
deoarece vor schimba definitiv 
ADN-ul uman printr-o serie de 7 

vaccinuri specializate, pecetluind 
omul cu acea pecete (nanocip) 
de care spune Apocalipsa și prin 
care omul va putea fii controlat 
total, cu tot cu ganduri și stări cu 
ajutorul antenelor 5G, a sateliților 
și a calculatorului “Fiara” de la 
Bruxelles. 

Cei care s-au vaccinat și nu au 
știut ce conține acest vaccin, să 
se căiască, să se spovedească (la 
un preot care înțelege și luptă 
împotriva vaccinării), să țină un 
canon de rugăciune și, după ce 
părintele îi dă dezlegare, să se 
Împărtășească cu Sfântul Trup 

și Sfântul Sânge al Mântuitorului 
nostru Iisus Hristos- deoarece 
Sfânta Împărtășanie este singura 
șansă de eliminare a acelor 
nanoparticule din corpul omului. 

Aceasta o spune Părintele Elpidie 
om luminat de Dumnezeu si cu 
viața duhovnicească din Grecia 
care ne avertiza de cele 7 doze de 
vaccin de peste 2 ani,înainte ca 
omul să știe de a doua doza..a treia..
ect. Oamenii vor avea obișnuința 
lepădării de dreptate, a dulceții 
compromisului și a păcatului.“

SINDROMUL 
MORȚII 
SUBITE: 
Escrocheria 
inventării de 
diagnostice 
pentru a 
ascunde 
leziunile 
provocate de 
VACCINURI
 Oamenii vătămați de vaccinurile 
COVID-19 s-ar putea să nu-și dea 
seama de acest lucru, dar ideea că 
leziunile și decesele post-vaccinare 
sunt doar „triste coincidențe” 
și sunt departe de a fi legate în 
special de aceste vaccinuri, este un 
truc la fel de vechi ca și vaccinurile, 
scriu cei de la Children’s Health 
Defense, într-o analiză pe care o 
preluăm integral, în traducere, 
pentru cititorii ActiveNews:

Așa-zișii „verificatori de fapte” 
trebuie să facă eforturi duble 
pentru a găsi argumente prin care 
să nege realitatea incontestabilă 
că vaccinurile anti-COVID-19 
provoacă leziuni și decese pe scară 
masivă.

Promotorii vaccinurilor au ridicat 
pe noi culmi absurde tacticile 
de mușamalizare, de exemplu, 
spunând că explozia de atacuri 
de cord fatale și de decese peste 
noapte la sportivi și tineri are 
legătură cu o afecțiune accidentală 
denumită fie „sindromul morții 
subite la adulți” sau „sindrom de 
moarte subită aritmică” (SADS).

Oamenii vătămați de vaccinurile 
COVID-19 s-ar putea să nu-și dea 
seama de acest lucru, dar ideea că 
leziunile și decesele post-vaccinare 
sunt doar „triste coincidențe” și că 
sunt departe de a fi efectele cu totul 
neobișnuite ale acestor vaccinuri, 
este un truc la fel de vechi ca și 
vaccinurile. Articol complet: 

https://bit.ly/3AErSRL

“Să vă aprovizionați cu alimente, ca să nu vă cuprindă 
panica imediat ce va veni foametea. Apoi, fiecare va 
găsi soluții pentru a supraviețui.” Părintele Elpidie Vaianakis

7

“Să ne înfrânăm ochiul cel iscoditor şi urechea cea 
iscoditoare; să punem zăbală strânsă asupra acelui mai 
mic mădular al trupului care este în stare să dea naştere 
unor mari cutremure, asupra limbii noastre; să potolim 
năzuinţele dobitoceşti ale trupului prin înfrânare.”     
Sfântul Ignatie Briancianinov †

“Monahul, preotul, călugărul care socotește că face o misiune în 
cadrul Bisericii, dar nu participă direct la aceste adevăruri, la 
aceste atacuri și primejdii în care ne găsim – nu este monah, nu 
este preot, nu este călugăr. Tăcerea în fața acestor pericole este 
o lepădare de adevăr. Dacă nu simte să participe direct și să-și 
asume răspunderea ca un mic misionar al vremurilor, în zadar 
este toată rugăciunea lui. ” Pr. Iustin Pârvu
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Forumul 
Economic 
Mondial 
susține 
microciparea 
COPIILOR. În 
urmă cu peste 
un deceniu, 
Părintele 
Justin Pârvu 
avertiza că va 
veni și acest 
moment 

Pentru cei care nu stiu engleza l-am 
tradus eu automat cu Google de 
aceea formularea uneori ciudată!

Pentru cei care nu cred Dumnezeu 
cititi rândurile de mai jos si 
gânditi-vă cât de asemănător este 
viitorul care ni-l pregătesc cu cel 
din Apocalipsa Sf. Ioan Teologul 
si dacă ciparea este doar o teorie a 
conspiratiei! Iar pentru cei care nu 
citesc articole asa lungi vizionati 
macar filmuletul de 1, 37 minute 
de la final!

Tehnologia îmbunătățită 
poate schimba modul în 
care trăim, dar numai cu 
sprijinul și viziunea potrivite 
de Kathleen Philips

Supereroii domină ecranele mari 
și mici de o vreme și are loc o 
schimbare subtilă: mulți copii 

se așteaptă să dezvolte ei înșiși 
superputeri.

Aceste așteptări pot părea de 
neatins, dar facem deja primii 
pași către o „societate sporită”. 
Târgurile comerciale se laudă cu 
ochelari de realitate augmentată 
(AR) care arată tehnicienilor unde 
ar trebui să meargă un anumit 
șurub. Propriul telefon vă oferă 
informații despre fitness în timp 
real sau vă spune despre cele mai 
recente moduri. Augmentarea 
poate fi definită ca extinderea 
reabilitării în care mijloacele 
tehnologice precum ochelarii, 
implanturile cohleare sau protezele 
sunt concepute pentru a restabili 
o funcție pierdută sau afectată. 
Adăugați-l la indivizi complet 
sănătoși și o astfel de tehnologie 
poate crește. Ochelarii de 

protecție de noapte, exoscheletele 
și interfețele creier-calculator 
formează imaginea. Tehnologia 
de creștere va ajuta în toate 
etapele vieții: copii într-un mediu 
de învățare, profesioniști la locul 
de muncă și vârstnici ambițioși. 
Există multe posibilități.

[...] Limitele implanturilor vor fi 
stabilite mai degrabă de argumente 
etice decât de capacitatea 
științifică. De exemplu, ar trebui 
să implantați un cip de urmărire 
în copilul dumneavoastră? Există 
motive solide și raționale pentru 
aceasta, cum ar fi siguranța. 
Chiar ai face-o? Este un pod prea 
departe? Un alt element important 
este securitatea.

Vezi aici tot articolul si video 
https://bit.ly/3RsIgvl

VACCINUL și 
CANCERUL. Dr. 
Joseph Mercola 
și Dr. Ryan Cole 
despre EFECTELE 
INJECTARII COVID 
și CANCERELE 
GALOPANTE 
Vezi video aici 
https://bit.ly/3CRN8pY 

SĂ NU MAI 
ACCEPTĂM 
BATJOCURA 
MĂȘTILOR, 
DESTUL!
D r .  V i o r e l  C a c o v e a n : 

“Creierul percepe lipsa de aer 
provocată de mască și efortul 
respirator ca să tragi aer prin 
ceva ce  creează rezistențe la 
f luxul aerului către plămîni. 
Senzația de sufocare provoacă 
bronhodilatație și ulcerații pe 
căile aeriene care apar în funcție 
de sex, statusul hormonal la 
fiecare om, precis, fie pe laringe, 
sau trahee sau pe o bronhie. 
Ulcerația lărgește calea aeriană 
ca să nu rămîi fără aer. Cînd dai 
jos masca ai iar aer și începe 
repararea ulcerației. Prin 
repetare de sufocare, ulcerație, 
reparare, procesele se lungesc și 
reparările ulcerațiilor se fac în 
exces (cicatrici care proemină 
pe dinăuntrul bronhiei și 
care pot ajunge să o înfunde 

complet). Bronhia înfundată 
intră în atelectazie (resorbția 
aerului) apoi este inundată de 
ser, fibrină, sînge și așa apare 
imaginea de geam de sticlă 
mată patognomonică sufocării 
prin mască, masca de oxigen 
și intubării, deloc covidului. 
 Nemernicii știu acestea și 
de aceea cer din nou mască. 
Prima pacientă de azi a ieșit 
pe semnătură, scoasă de 
doctorița ei de familie. Fusese 
internată pentru o sciatică în 
faza chirurgicală. A scos’o din 
spital deoarece iar au început 
să moară oamenii prin spitale, 
TRATAȚI DIN NOU DE COVID 
ȘI NU DE BOALA PENTRU 
CARE S’AU DUS LA SPITAL. 
 

Mai există și aspectul toxic 
inhalator, cu diverse mizerii 
aruncate în aer din avion sau 
de echipe de dezinsecție care 
pulverizează copaci, iarbă, 
culturi de plante, subsolurile 
blocurilor sau chiar direct în 
instalațiile de aer condiționat. 
Celulele mucoasei respiratorii 
intoxicate cu substanțe inhalate 
mor și endonucleazele, enzime 
care degradează propriul ADN, 
produc fragmentul de ADN 
căutat de nemernici prin testul 
PCR folosit greșit. Pozitivitatea 
la testul PCR te trimite spre 
tratamente experimentale 
anticovid extrem de toxice și te 
privează de tratamentul bolii 
pentru care te’ai dus la spital.”

IMBOLNAVIRILE DUPĂ 
VACCINARE AU EXPLODAT 
 Pam Long, veteran al armatei SUA,  dezvaluie 

statistici foarte 
alarmante din baza 
de date DMED. 
Astfel, conform 
acesteia, au crescut 
cu procente uriase:

 

Miocardită - până la 2800% 

Cancer - de la 300% până la 900% 

Infertilitate (ambele sexe) - până la 500% 

Avorturi spontane - până la 300% 

Tulburări neurologice - până la 1000% 

Tulburări demielinizante - până la 1000%

Vezi video aici > https://bit.ly/3wPDTml


